
Tenis klub
Svoboda

Itniška sezona sc počasj približuje /aključ-
ku, tako da lahko v Tenis klubn Svoboda 2e
ocenjujejo letošnje dosezke. Klub obstaja že
vrsto let in pozna se, da postaja društvo s tra-
dicijo in stalnim krogoni članov in članic, ki
sc med scboj poznajo in dobro sodclujejo. To
je pripomoglo tudi k uspešnemu delovanju klu-
ba in rezultatom na tumirjih. Prcdsednik klu-
ba Drago Černoš ocenjuje, da so izpolnili ci-
ljo, ki so jih začrtali za sezoni 93 in 94. Tck-
moralne ekipe so dosegle vidne rezultate na
nastopih v ligah. Kvalitetno so uredili tudi de-
vet teniSkih igrišč in v skladu s finaočnimi mo-
žnostml urejajo okolico in kJubski objekt.

Letošnja lekmovanja ie potekajo. V lanski
sezoni pa so člani dosegli 3. mesto v drugi
slovenski ligi. mladinci so osvojili 3. mesto in
mladinke do štirinajst let starosti prvo me-
sto. Vsako leto prirejajo kiubskc in odprte
turnirje. Odziv nanje je zelo dober, na od-
prte turnirje pa se prijavlja veliko Stevilo
igralcev iz drugih klubov, kar dviguje kvati-
teto sreCanj in zanimanje gledalcev. V leto-
šnjem letu so organizirali vse tumirje, ki so
jih do sedaj načrtovali. To so bili: Odprto

prvenstvo Svobode, dvojice in posamezno,
klubsko prvenstvo, posamezno in dvojicc ter
tekmovanja v drugi slovenski ligi.

Teniška šola v kiubu poteka neprekinjeno
že peto leto. Z njo so zadovoljni, saj so
dokazali, da trdo delo obrodi dobre rezulta-
te. Uspehi dečkov in deklic niso izostali.

Ob tekmovanjih niso pozabili na vzdrže-
vanje igrišč, objekta s sanitarijami in garde-
robatni, pa tudi okoiicc. V letosnjcm letu so
se odločili, da izboljšajo predvsem tiste stvari.
za katere je bilo najvcc pripomb in predlo-
gov dlanov. Zimenjali so del zaščitnih mrež
ob igriščih, prepleskali tenis steno. kvalitet-
no vzdrževali peščene povrSine vključno z
igriSCem za odbojko na mivki. Velika prido-
bitev pa je osvetlitev treh igrišč, kar je omo-
gočilo podaljšanje igranja v večerne ure. Pri
ureditvi igrišfi in okolice sta veliko pomagali
podjetji Megacenter Head in Lecoqsportiv,
Hobo d.o.o. V načrtu, ki se bo kmaiu uresni-
čil, imajo pokrifie treh igriSč z nadtlainim
balonom. Tako bodo omogočili igranje teni-
sa skozi vse leto. Vsa sredstva namenjajo
izboljsevanju pogojev igranja, kar je bita skup-
na klubska odločitev že pred leti.

Konec septembra je na igriSCih Svobode
polekalo občinsko prvenstvo v tenisu za
osnovne šole na Vieu.
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